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本人因有事在身，未能出席，
深咸遺憾！
但本人亦想發表，美容院健身
等設冷靜期真的非常重要！

本人在2018年受到美容院黑

sale, 兩個美容師夾攻，最後
在誤信兩位美容師糊裏糊塗就
購買咗屬於醫學療程，但，間
美容院並冇醫生行醫，同我講
會有醫生幫我，最終亦冇醫生
幫我，最後我去睇專科醫生，
醫生亦說我身上閤題並非美容
院所說！購買療程後第三日，
我打去話退錢，即使退部分都
好，最終得到嘅係美容院不禮

貌對待！無奈無助之下唯有搵
媒體幫忙，點知媒體消息一出
便受到美容院各方面恐嚇，到
現時，心身都咸到恐慌以致影
響我正常生活！

如果政府一早設立冷靜期，就

唔會有呢d事情發生，靠嚇嘅
美容院亦不會咁目中無人！美
容院更應該多方面受到監控，
不能行醫！應呼籲市民去美容
院自身更加應該每時每刻都錄

音，而不會好似我依家咁，所
有嘢都冇錄音，冇確實證據，



無助，任人魚肉！


